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Abstract 

      A mathematical procedure  for optimization depends on the evolutionary 

algorithm has been proposed to estimate the optimum design of  single mode 

optical fiber upon finding the core and cladding material and core radius. The 

results of the optimum design achieved minimum total dispersion and 

minimum dispersion slope. The operating wavelengths are chosen in the range 

(1500-1600) nm. The optimization using evolutionary algorithm can explore 

all the possible solutions and then choosing the best solution that has 

maximum merit function. 
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 ( نانوهتر1600-1500 )التصوين الافضل لليف بصري ثنائي الطبقة للطول الووجي 

باستخذام طريقة التطور الطبيعي 
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 الخلاصة

 اسهوب سٍاضٌ  ٍعتًذ عهي يثادىء َظشٍة انتطوسنهًخهوقات انحَة لاٍجاد انتصًَى تى اقتشاح      

ورنك يٍ خلال اٍجاد انًواد انًستخذية فٌ تكوٍٍ انقهة و انغطاء , الافضم نهَف تصشً احادً انطوس

وأقم  اٌ هزِ انُتائج ٍجة اٌ تحقق انششوط الاساسَة نعًم انهَف و انًتًثهة تاقم صٍوغ يًكٍ. نهَف

اٌ طشٍقة . ( َاَويتش1600-1500)اَحذاس صٍوغ ضًٍ يذى انطول انًوجٌ انًستخذو وانواقع تٍَ 

انتطوس انطثَعٌ تقوو تاستكشاف كم انحهول انًًكُة واختَاس انحم الافضم انزً ٍحقق انششوط 
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